
Další zmařená šance 

Zastupitel Duchek (Patrioti) podal při schvalování programu jednání zastupitelstva dne 23. 7. 2018 

druhý návrh na projednání bodu týkající se vyhlášení referenda o zachování zdravotního střediska na 

Rohožníku . Bohužel vládnoucí koalice (tvořená stranami TOP09, ČSSD, Otevřený Újezd, Soukromníci 

a Pro Prahu) se chtěla vyhnout projednání referenda za každou cenu a tak nikdo z koaličních 

zastupitelů pro tento bod ruku nezvedl. Bod projednán nebyl, přestože součástí návrhu byly nové 

informace a odborné stanovisko popisující možnosti rekonstrukce za provozu. 

Neochota věc i jen projednat spolu s přetrvávající koaliční nezodpovědností pramenící z rizika, že 

lékaři ze střediska odejdou do okolních městských částí i s licencemi pojišťoven a Újezd bude nadobro 

bez těchto lékařů, resp. praxí je proto alarmující. 

Byla tak zmařena další šance, která by umožnila občanům vyjádřit svůj názor týkající se ZSR bez toho, 

aby o nich rozhodovali druzí. Škoda je o to větší, že se jednalo o poslední možnost, kdy mohlo být 

schváleno konání referenda souběžně s komunálními volbami konanými v říjnovém termínu. Naštěstí 

v těchto volbách budou občané Újezda, kterým právo rozhodnout o zachování zdrav.stř.na Rohožníku 

bylo současnou koalicí opakovaně upřeno, vyjádřit svůj postoj a názor na dění v Újezdě bez toho, aby 

jim v tom mohl kdokoliv zabránit. 
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